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Dato: 18.04.2024, kl.18:00 

Sted: Klubbhuset 

Styret: Kjetil Føyen Kyrre Fagerhaug Andersen Geir Gullestad Pettersen 
Ivar A. Devold Mariell Hellem Lars Vagle 

Vara: Terje Kroglund Stein Roald Levang Markus Stangeland 

Fagsjefer: Leif Olsen Stein Magne Lian Leif Bjarte Vold Tormod Olsen 

Per Ingar Mortensen Arild Flesjå Daniel Mitchell  

Andre: Eirik Walle 
 

Saksliste: 

1. Sikkerhetstema: 
•  Tormod minner alle om å passe på snikende tåke i disse årstider. 

 

2. Info fra fagsjefer og ledere: 

Skolesjef, Leif Olsen 
•  Ingen. 

Operativ sjef, Stein Magne Lian 
•  Ingen. 

DTO representant, Leif Bjarte Vold 
•  Ingen. 

Flytryggingsleder, Tormod Olsen 
•  Minner om å prøve å få inn yngre medlemmer på fagsamlinger. 

Flytekniskleder, Per Ingar Mortensen 
•  Ny motor til LN-FTD er på Rakkestad.  

•  Ny motor til LN-DAG. Vi går for opsjon med overhaling hos Norrøna på Rakkestad. Mye raskere 
og forutsigbar venting. DAG har snaut 290 timer igjen til 3000 timers grensen. 

Byggleder, Arild Flesjå 
•  Ingen. 

Undervisningsleder, Daniel Mitchell 
•  Veldig aktiv skole. Flere soloer i det siste. Sluttdato med norsk språk på eksamen er utsatt. Plan 

for introdag er 1.sept. og start på teori 5.sept. Teorifaget «Ytelse og planlegging» er åpent for ny 
underviser. Noen i klubben som vil? 

Flytjenesten, - 
•  Eirik Walle informerer om FT, FORF, prosjekter og muligheter. 

 

3. Referat/aksjoner fra sist 
•  Ok. 
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4. Økonomi: 
•  Geir orienterer om økonomi. Driftskonto er god nå. Regning på ny FTD-flymotor synes godt. 

•  Vi ser økt innskudd, forhåndsbetaling, fra medlemmer til flykontoer i MyWebLog. 

•  Forbundet gir lån med lav rente på klubbers flymotorkjøp. Lars tar en prat med forbundet om LN-
FTD sin nye motor her. 

•  Klubbens utleiepriser for hangar og lokale justeres etter avtaletekst og etter KPI. 

 

5. Eventuelt: 
•  Det jobbes med ny operativ leder. Stein Magne Lian står inntil da  

 

6. Innmeldte saker: 
•  Sola Airshow i juni. Kyrre er vår koordinator. Det blir dugnadsjobbing for klubbens medlemmer 

og vi får stå på stand med et av klubbens fly. 

•  Motorbytte. Per Ingar informerer. Se også avsnitt med økonomi. 

•  Klubbens lån og forbundets tilbud. Se avsnitt for økonomi. 

•  Vi får en ny leietaker i hangaren vår. En DA40 modell. 

•  Nytt styre ble konstituert. 

 

7. Aksjonslogg: 
# Pågående Aksjoner Ansvarlig Status Åpnet 

1  
Undersøke muligheter for flyskrekk kurs. 
Kan være muligheter for donasjoner fra Gjensidige, etc. 

Kjetil På is 27.04.21 

2  Ta "sky-lounge" prosjekt videre. Kjetil På is 25.05.21 

3  
Presse ned prisen mer på forsikring av klubbens bygg. 
Signaler gitt viser flere tusen i besparelse. 
Kraftforsikringsmegling. 

Kjetil Pågår 30.08.22 

4  

Holde medlemskampanje for å øke medlemsbasen. 
Opplegg på Clarion Hotell er del av denne kampanjen. 
Kan holde ett høstopplegg igjen på Clarion Hotell. 
Opplegg for å få i gang «sovende» medlemmer. 

Kjetil Pågår 25.10.22 

5  Opprette ett dokument/prosedyre for innmelding i klubben. Mariell/Kjetil På is 25.10.22 

6  Oppdater klubbhåndbok med lovnorm endring. Ivar Pågår 27.06.23 

7  
Diskutere de nye satsene for adgangskort. 
Samme som over. Må sende ut melding til medlemmene og 
ansvar gjøre dem ang. purring av gebyr. 

Kjetil Pågår 28.11.23 

8  Tegne underslagsforsikring. Kjetil Ny 27.02.24 

9  Vurdere vaskeliste. Alle Ny 27.02.24 

  

Utførte Aksjoner Lukket 

Sende ut melding på MWL om grasrotandel. 
Legges ut i dag. 

Kjetil/Geir Utført 26.09.23 
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Sjekke om Norønnafly er interessert i å ha verksted på Sola. 
Dersom det er kundegrunnlag, er de interessert. 

PIM Utført 26.09.23 

Opprette kontakt med forsikringsselskap ang. skade på FTD. Lars Utført 26.09.23 

Få skriftlig beskrivelse av skade hendelse på FTD. Kjetil Utført 26.09.23 

Pusse opp oppholdsrommet (male, mer lys, etc.). 
Grunnet trang økonomi utsettes dette til ett senere tidspunkt. 

Arild Utført 26.10.23 

Legg ut info om besøkende airside. Ivar Utført 26.10.23 

Legge ut melding på MWL ang. hinder og kart. Tormod Utført 26.10.23 

Legge ut info om grasrotandel på nettsidene. Ivar Utført 28.11.23 

Få flere inaktive medlemmer til å fly mer. Evt. refresher kurs. 
"Back to current" kurset foreslått. Og spørreundersøkelse. 

Lars Utført 16.01.24 

Grøtkveld før jul. Muligens tirsdag 12.des? 
Grøtkveld gjennomført. 

Lars Utført 16.01.24 

Motivasjons-kveld/møte for elever. 
Det er god stemning i elevgruppe og dette er derfor ikke nødvendig. 

Lars/Daniel Utført 27.02.24 

Reforhandle lånerenter med banken og få en ny verdivurdering på 
bygg. 
Vært i kontakt med banken. Fikk forhandlet ned lån på fly og hangar 
med 1% (utgjør en del med 1.6mill i lån). 

Geir/Arild Utført 27.02.24 

Sjekke opp i reglene for elektronisk besøkskort. Dagens regler passer 
dårlig for flyklubben. Virker ikke som NLF klarer å komme til enighet 
med Avinor på dette. 

Kjetil Gjennomgått 18.4.24 

Få inn kandidater til kontrollkomite Kjetil Utført 18.4.24 

*Utførte aksjoner slettes etter ca. 6 mnd. 

 

Møteplan 2024: 
16. Januar 
27. Februar 
12. Mars (Årsmøte) Del to av årsmøte avholdt 9.april. 
26. Mars (i påsken, ikke avholdt) 
30. April (arrangert 18.april) 
23. Mai (endret fra 28.mai) 
25. Juni 
27. August 
24. September 
29. Oktober 
26. November 
17. Desember 

 

Referent: Lars Vagle, sekretær. 


